
Zamieszkało między nami
Czasami  ludzie  lubią  się
chwalić,  że  w  ich  dzielnicy
zamieszkał  ktoś  ważny,  znany.
Nawet gdyby to był jakiś ważny,
znany  przestępca  albo  zastępca
burmistrza.  Przesłanie  Bożego
Narodzenia  też  mówi  o
zamieszkaniu  Kogoś  ważnego,
niezwykłego. Mówi o zamieszkaniu
samego Boga pośród ludzi: Słowo stało się Ciałem i zamieszkało
między nami. Ale jaki jest Jego adres, przy jakiej ulicy Bóg
zamieszkał,  w  jakiej  dzielnicy?  W  Betlejemskiej  Grocie
widnieje napis: Hic verbum caro factum est, czyli tu, w tym
miejscu Słowo stało się Ciałem. To adres narodzin Syna Bożego,
Pana Jezusa. Łacińskie brzmienie słów św. Jana: i zamieszkało
między  nami,  jest  takie:  et  habitavit  in  nobis.  Można  je
tłumaczyć jako między nami, ale też: w nas – in nobis. To
rzeczywiście  wielka  sprawa,  że  Bóg  zamieszkał  w  swoim
Jednorodzonym Synu, nie tylko pośród nas, między nami, w tej
dzielnicy kosmosu, którą jest nasza matka Ziemia, ale w nas, w
moim  i  twoim  sercu.  Teraz  to  już  tylko  sprawa  osobistej
gościnności. Jezus we mnie – to prawda, z którą warto się
budzić i kłaść się spać, wyjeżdżać rano do pracy i na piękne
wakacje. Lecieć do sklepu po chleb i wracać z niedzielnej Mszy
świętej. Jezus we mnie, to najlepsza informacja w dziejach, to
najlepszy przewodnik turystyczny dla tych, którzy szukają Boga
na szlakach życia, także dla tych, którzy Go nie szukają.
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